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Rondvraag 
Naar aanleiding van de toezegging gedaan in de 
commissievergadering van 23 januari 2019   Inzichtelijk maken 
op welke plekken de meeste slachtoffers onder amfibieën 
vallen, naar aanleiding van de toegezonden rapporten, en wat 
hier tegen gedaan kan worden. Wat is de stand van zaken?


